
PROTOKÓŁ Nr 12/15

ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady Gminy Mielnik
w dniu 25 września 2015r.

Lista obecności członków Komisji w załączeniu do protokołu.

W posiedzeniu Komisji udział wzięli:

1. Pan Eugeniusz Wichowski - Wójt Gminy
2. Pani Łarysa Kierkowicz - Skarbnik Gminy
3. Pan Tomasz Gorochowicz - Kierownik Referatu Infrastruktury i Rozwoju
4. Pani Alicja Sawczuk - Dyrektor Zespołu Szkół
5. Pan Tadeusz Szeweluk - Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej
6. Pan Michał Baranowski - Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury Sportu i  

   Rekreacji

Obradom Komisji przewodniczył  Pan Mateusz Bukrewicz – Zastępca Przewodniczącego
Rady Gminy Mielnik.

Porządek posiedzenia:

1. Rozpatrzenie projektów uchwał będących przedmiotem obrad IX sesji Rady Gminy
Mielnik:
1) w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2015,
2) w sprawie zmian w Wieloletniej  Prognozie Finansowej Gminy Mielnik na lata

2015 – 2025,
3) o zmianie uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług

w  zakresie  odbierania  odpadów  komunalnych  od  właścicieli  nieruchomości  i
zagospodarowania  tych  odpadów  w  zamian  za  wniesioną  przez   właściciela
nieruchomości  opłatę  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  na  terenie
Gminy Mielnik,

4) o zmianie uchwały w sprawie zmiany regulaminu utrzymania czystości i porządku
na terenie Gminy Mielnik,

5) w sprawie zatwierdzenia taryfy cenowej za zbiorowe odprowadzenie ścieków z
terenu Gminy Mielnik,

6) w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzania   zmiany   Studium   uwarunkowań  i
kierunków  zagospodarowania  przestrzennego  gminy  Mielnik  pod  lokalizację
ropociągu przesyłowego,

7) w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego gminy Mielnik w korytarzu lokalizacji ropociągu.

2. Przyjęcie informacji z wykonania budżetu gminy oraz realizacji inwestycji i remontów
za I półrocze 2015r.

3. Ocena stanu  przygotowań do pracy w roku szkolnym 2015/2016 oraz  sprawozdanie z
realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2014/2015.

4. Informacja z zakresu działań promocyjnych gminy oraz z przebiegu organizowanych
imprez  „Dni  Mielnika”  i  „Muzyczne  Dialogi  nad  Bugiem”  i  poniesionych  w
związkuz tym kosztów w odniesieniu do lat poprzednich.

5. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z działalności za I półrocze 2015r.
6. Sprawozdanie z realizacji zadań statutowych oraz wyników finansowych Zakładu 
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Gospodarki Komunalnej za I półrocze 2015r.
7. Sprawy różne.

Do punktu 1(1)

Pani Skarbnik Gminy omówiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok
2015.

W dyskusji nad projektem uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na roku 2015 zabrali
głos:
Pan Kazimierz Tobota, który zapytał na jakim etapie jest rozbiórka budynku przedszkola;

Pani Olga Pogrebniak pytała o remont drogi w Radziwiłłówce oraz o naprawę przystanku
autobusowego;

Pan Sławomir Leoniuk interesował się sprawą świetlicy wiejskiej w Mętnej.

Odpowiedzi  na  zadane  pytania  udzielił  Pan  Wójt  oraz  Dyrektor  Zakładu  Gospodarki
Komunalnej.

Komisje  Rady jednogłośnie,  przy  obecności  13 radnych,  pozytywnie  zaopiniowały
projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2015.

(w zał. na str.....................prot.)

Do punktu 1(2)

Pani Skarbnik Gminy omówiła projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie
Finansowej Gminy Mielnik na lata 2015-2025.

Komisje  Rady jednogłośnie,  przy  obecności  13 radnych,  pozytywnie  zaopiniowały
projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Mielnik na
lata 2015-2025.

(zał. na str.....................prot.)

Do punktu 1(3) 

Pan Kierownik Referatu Infrastruktury i Rozwoju przedstawił projekt uchwały o zmianie
uchwały  w  sprawie  szczegółowego  sposobu  i  zakresu  świadczenia  usług  w  zakresie
odbierania  odpadów komunalnych  od  właścicieli  nieruchomości  i  zagospodarowania  tych
odpadów w zamian za wniesioną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie
odpadami komunalnymi na terenie Gminy  Mielnik.

Pan  Lucjan  Kożuchowski  odniósł  się  krytycznie  do  pomysłu  usunięcia  pojemników  na
śmieci, które obecnie znajdują się na terenie poszczególnych wsi. Zapytał również, czy nie
warto byłoby zastanowić się nad takim rozwiązaniem, gdzie przerabiając śmieci czerpałoby
się korzyści np. prąd.
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Pan  Dyrektor  Zakładu  Gospodarki  Komunalnej  udzielił  odpowiedzi  dotyczącej
pojemników  informując,  że  wkrótce  będzie  ogłoszony  przetarg  na  odbiorcę  odpadów
komunalnych.  Nie  wiadomo kto  wygra  przetarg,  a  wtedy  trzeba  będzie  płacić  za  śmieci
podwójnie,  raz  od  pojemników,  drugi  raz  płaci  właściciel  nieruchomości.  Lepiej  byłoby
gdyby pojemniki zniknęły, a w ich miejsce pojawiły się kosze na śmieci, których obecnie
brakuje.

Pan Kierownik Referatu Infrastruktury i Rozwoju  odpowiedział na drugą część pytania
dotyczącą  nowatorskich  pomysłów  wykorzystania  odpadów.  Wszystko  zależy  od  planu
wojewódzkiego  gospodarowania  odpadami,  jeżeli  nie  ma  tam  ujętej  takiej  instalacji,  nie
będzie możliwości budowy w gminie.

Komisje  Rady  10  głosami  za,  przy  3  głosach  wstrzymujących  się,  pozytywnie
zaopiniowały projekt uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług
w  zakresie  odbierania  odpadów  komunalnych  od  właścicieli  nieruchomości  i
zagospodarowania tych odpadów w zamian za wniesioną przez właściciela nieruchomości
opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie Gminy Mielnik.

(w zał. na str.................prot.)

Do punktu 1(4)

Pan Kierownik Referatu Infrastruktury i Rozwoju przedstawił projekt uchwały o zmianie
uchwały w sprawie zmiany regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy
Mielnik.

Komisje  Rady  11  głosami  za,  przy  2  głosach  wstrzymujących  się,  pozytywnie
zaopiniowały projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie zmiany regulaminu utrzymania
czystości i porządku na terenie Gminy Mielnik.

(w zał. na str................prot.)

Do punktu 1(5)

Pan Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej  przedstawił projekt uchwały w sprawie
zatwierdzenia taryfy cenowej za zbiorowe odprowadzenie ścieków z terenu Gminy Mielnik.

Komisje  Rady jednogłośnie,  przy  obecności  13 radnych,  pozytywnie  zaopiniowały
projekt  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  taryfy  cenowej  za  zbiorowe  odprowadzenie
ścieków z terenu Gminy Mielnik.

(w zał. na str.............prot.)

Do punktu 1(6)

Pan Kierownik Referatu Infrastruktury i Rozwoju przedstawił projekt uchwały w sprawie
przystąpienia do sporządzania zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania
przestrzennego gminy Mielnik pod lokalizację ropociągu przesyłowego.
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Komisje  Rady jednogłośnie,  przy  obecności  13 radnych,  pozytywnie  zaopiniowały
projekt  uchwały  w  sprawie  sporządzania  zmiany  Studium  uwarunkowań  i  kierunków
zagospodarowania przestrzennego gminy Mielnik pod lokalizację ropociągu przesyłowego.

(w zał. na str...........prot.)

Do punktu 1(7)

Pan Kierownik Referatu Infrastruktury i Rozwoju przedstawił projekt uchwały w sprawie
przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy
Mielnik w korytarzu lokalizacji ropociągu.

Komisje  Rady jednogłośnie,  przy  obecności  13 radnych,  pozytywnie  zaopiniowały
projekt  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzania  miejscowego  planu
zagospodarowania przestrzennego gminy Mielnik w korytarzu lokalizacji ropociągu.

(w zał. na str............prot.)

Do punktu 2

Pani Skarbnik Gminy przedstawiała informację z wykonania budżetu gminy oraz realizacji
inwestycji i remontów za I półrocze 2015r.

Komisje  Rady  przyjęły  informację  z  wykonania  budżetu  gminy  oraz  realizacji
inwestycji i remontów za I półrocze 2015r.

(w zał. na str...............prot.)

Do punktu 3

Pani  Dyrektor  Zespołu  Szkół  przedstawiła  ocenę  stanu  przygotowań  do  pracy  w  roku
szkolnym  2015/2016  oraz  sprawozdanie  z  realizacji  zadań  oświatowych  za  rok  szkolny
2014/2015.

Pan Lucjan Kożuchowski zapytał czy stoliki i krzesła w szkole spełniają wymogi techniczne
oraz poruszył sprawę odejścia uczniów do innych szkół.

Pani Dyrektor Zespołu Szkół  poinformowała,  że wszystkie  sprzęty zakupione zostały w
Przedsiębiorstwie  Zaopatrzenia  Szkół  „CEZAS”,  a  te  posiadają  certyfikaty  i  atesty
dopuszczające je do użytku szkolnego. Jeżeli chodzi o wybór szkoły, do której uczęszczają
uczniowie, to rodzice w tej kwestii mają decydujący głos.

Komisje  Rady  przyjęły  ocenę  stanu  przygotowań  do  pracy  w  roku  szkolnym
2015/2016 oraz sprawozdanie z realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2014/2015.

(w zał. na str..............prot.)

Do punktu 4

Pan Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury Sportu i Rekreacji  przedstawił informację z
zakresu  działań  promocyjnych  gminy  oraz  z  przebiegu  organizowanych  imprez  „Dni
Mielnika” i „Muzyczne Dialogi nad Bugiem” i poniesionych w związku z tym kosztów w
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odniesieniu do lat poprzednich.

Pan Mateusz Bukrewicz  poprosił o przygotowanie, na następne posiedzenie Rady Gminy,
szczegółowego wykazu kosztów.

Komisje  Rady  przyjęły  informację  z  zakresu  działań  promocyjnych  gminy  oraz  z
przebiegu  organizowanych  imprez  „Dni  Mielnika”  i  „Muzyczne  Dialogi  na  d  Bugiem” i
poniesionych w związku z tym kosztów w odniesieniu do lat poprzednich.

(w zał. na str............prot.)

Do punktu 5

Pan Lucjan Kożuchowski Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił sprawozdanie
Komisji Rewizyjnej z działalności za I półrocze 2015r.

Komisje Rady przyjęły sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z działalności za I półrocze
2015r.

Do punktu 6

Pan  Dyrektor  Zakładu  Gospodarki  Komunalnej  przedstawił  sprawozdanie  z  realizacji
zadań statutowych oraz wyników finansowych Zakładu Gospodarki Komunalnej za I półrocze
2015r.

Komisje Rady przyjęły sprawozdanie z realizacji  zadań statutowych oraz wyników
finansowych Zakładu Gospodarki Komunalnej za I półrocze 2015r.

(w zał. na str.............prot.)

Do punktu 7

Pan Sławomir Leoniuk zwrócił uwagę na fatalny stan drogi Mielnik – Mętna.

Pan Wójt poinformował, że jest to droga powiatowa. Na najbliższej sesji Rady Gminy będzie
obecna Pani Irena Wysocka  - radna Rady Powiatu i to jej należałoby tę sprawę przedstawić.

Pan Henryk Symonowicz zapytał czy istnieje projekt placu zabaw na Zagórzu w Mielniku.

Pan Wójt odpowiedział, że nie ma takiego projektu.

Pan Henryk Symonowicz zaproponował ustawienie luster na skrzyżowaniu ulic Strażackiej
z Brzeską oraz Sadowej z Brzeską, a także zwrócił uwagę na nierówność na ulicy Bugowej
naprzeciwko posesji Pani R      .

Pan Wójt  odpowiedział,  że nie widzi problemu z ustawieniem lustra przy ulicy Sadowej,
natomiast zasugerował, że należałoby zrobić ulicę Strażacką ulicą jednokierunkową i na ulicy
Bugowej ustawić lustro.
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Pan Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej  odniósł się co do nierówności na ulicy
Bugowej, zakładając, że może uda się ją usunąć przy okazji robót związanych z kanalizacją.

Pan Henryk Symonowicz  zwrócił uwagę na nasilenie ruchu samochodów ciężarowych na
drodze Maćkowicze – Mielnik, gdzie obowiązuje zakaz ruchu dla tych samochodów.

Pan Wójt - należałoby zawiadomić policję o łamaniu przepisów drogowych.

Pani Olga Pogrebniak zwróciła uwagę, że ten sam problem ma Radziwiłłówka. Samochody
z drewnem jadą przez wieś i po drodze Grabarka – Radziwiłłówka. Zaproponowała również,
aby ustawić drogowskaz przy wjeździe do Radziwiłłówki ze strony Grabarki informujący o
kierunku jazdy do Nurca-Stacji i do Mielnika.

Pan  Wójt  poinformował,  że  na  początku  października  spotka  się  z  Nadleśniczym
Nadleśnictwa Nurzec i przedstawi mu problem.

Pan Mateusz  Bukrewicz  odniósł  się  do  zbliżającej  się  zimy i  sprawy utrzymania  dróg,
szczególnie do kwestii posypywania oblodzonych nawierzchni dróg.

Pan  Dyrektor  Zakładu  Gospodarki  Komunalnej  poinformował,  że  sprawa  zimowego
utrzymania  dróg  nie  jest  prosta  ze  względu  na  posiadanie  starego,  zużytego  już  sprzętu.
Zamierza wystąpić do Wójta Gminy Mielnik o środki na zakup nowego sprzętu.

Pan Paweł Pura  zwrócił uwagę na zły stan drogi w Maćkowiczach. Droga jest dziurawa i
występują na niej garby.

Pan Wójt  poinformował, że garby powstały na wskutek rozrastania się korzeni drzew. Na
naprawę drogi nie ma w tej chwili pieniędzy.

Pan Lucjan Kożuchowski  zapytał  o  działkę przy świetlicy wiejskiej  w Homotach,  która
miałaby służyć za boisko.

Pan Wójt – działka, o którą pyta Pan radny jest własnością Agencji Własności Rolnej Skarbu
Państwa i wystąpiłem już z zapytaniem o jej wartość.

Pan Kazimierz Tobota zapytał kto wykosił grunty położone nad Bugiem w Mielniku i czy
zostały wydzierżawione.

Pan Wójt  poinformował,  że tym się  zajęło to  samo stowarzyszenie,  które wydzierżawiło
„Głogi”.

Pan Paweł Pura poruszył sprawę wycięcia drzewa rosnącego obok posesji Państwa Ł        w
Maćkowiczach.

Pan Wójt poinformował, że tymi sprawami zajmuje się Pani Urszula Gniadek i do niej należy
zwrócić się.
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Pan Lucjan Kożuchowski zwrócił uwagę na konieczność zamontowania lamp ulicznych na
zakrętach dróg w Homotach, Kudeliczach, Pawłowiczach i Oksiutyczach.

Pan Wójt – potrzeba będzie zamontować około 35 lamp, poczekajmy z decyzją, może będzie
możliwość zastąpienia ich solarami.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołowała:

Teresa Borowska

                                                                                               Zastępca Przewodniczącego
                                                                                                            Rady Gminy 

                                                                                                      Mateusz Bukrewicz


